

Liquid B12 Plus

59 mL (2 fl. Oz.), Liquid Vitamin Supplement, Stock No. 1588-7

The B vitamins offer many health benefits and influence the health of most of the internal organs of the body. They help promote energy, maintain the nervous system, improve immune functions and buffer the effects of stress.

Vitamin B12 supplements may be essential for vegetarians since dietary sources of vitamin B12 are mostly foods of animal origin. Symptoms of vitamin B12 deficiency may take more than five years to appear after the body stores have been depleted. People at risk for deficiency are those who have digestion problems or have had intestinal surgery or radiation, anyone aged 60 or older, strict vegetarians, breast-fed infants of vegetarian mothers, drinkers and people taking drugs to lower cholesterol.

Supplementing with Liquid B12 Plus helps replenish the body's supply of this essential nutrient.

Did you know?

Deficiency of the B vitamins may result in anemia, a condition characterized by weakness because of the reduced ability of the blood to efficiently transport oxygen around the body. Vitamin B12 affects neurologic health and mood, appetite and brain growth. The B vitamins also have beneficial effects on the immune system. Vitamins B2 and B6 aid in the maintenance of glutathione,

an important antioxidant for certain immune system functions. Because the immune system plays a key role in the body's ability to maintain overall health, it is a good idea to supplement with these key vitamins.

NSP Advantage

59 mL (2 fl. Oz.) Liquid Vitamin Supplement. Suitable for vegetarians. Contains no animal by-products.

NSP has tested many liquid B vitamin products available on the market. Our research indicates that these products do not always meet the levels of vitamins claimed on their labels. NSP Liquid B12 Plus has been carefully developed, researched and guaranteed to maintain full potency.

Ingredients: Medicinal Ingredients: Each 1 mL provides: 1000 mcg vitamin B12, 0.5 mg thiamine (vitamin B1), 0.85 mg riboflavin (vitamin B2); 10 mg niacin (vitamin B3); 1 mg vitamin B6. Non-medicinal ingredients: purified water, sorbitol, vegetable glycerin, natural flavours, citric acid, sodium bicarbonate, malic acid, potassium sorbate, sodium benzoate.

Recommendation: Liquid B vitamin supplement. Take 1 mL once daily. Hold under the tongue for 30 seconds before swallowing. May take an additional 1 mL daily if desired. For therapeutic use only.

Features & Benefits

- Large doses of vitamin B12 have been observed to counteract fatigue, increase energy and improve concentration, memory and balance.
- Studies have shown vitamin B12 may reverse neurological symptoms such as tingling hands and feet, unsteady gait and muscle weakness.
- May help relieve pain associated with rheumatism and arthritis.
- Has provided relief of the following symptoms: increased nervous irritability, mild impairment in memory, inability to concentrate, mental depression and insomnia.

B12 Plus Liquide

59 mL (2 oz. liq.), Supplément vitaminique liquide, No de stock 1588-7

Les vitamines du complexe B offrent de nombreux bienfaits santé et influencent la plupart des organes internes du corps. Elles favorisent l'énergie, entretiennent le système nerveux, améliorent la fonction immunitaire et réduisent les effets du stress.

Les suppléments de vitamine B12 peuvent s'avérer essentiels pour les végétariens puisque les sources alimentaires de vitamine B12 sont surtout des aliments d'origine animale. Les symptômes d'une carence en vitamine B12 peuvent prendre plus de cinq ans à se manifester une fois les réserves épuisées. Les personnes à risque de carence sont celles qui éprouvent des problèmes digestifs ou qui ont eu une chirurgie à l'intestin ou subi un traitement de radiothérapie, toute personne âgée de 60 ans et plus, les végétariens stricts, les buveurs et ceux qui consomment des médicaments pour diminuer le cholestérol.

Un supplément de Vitamine B12 Plus Liquide aide à réapprovisionner le corps en ce nutriment essentiel.

Saviez-vous que?

Une carence en vitamine B12 peut se traduire en anémie, un état caractérisé par la faiblesse causée par la capacité réduite du sang de transporter l'oxygène efficacement partout dans le corps. La vitamine B12 touche la santé neurologique et l'humeur, l'appétit et le développement du cerveau. Les vitamines du complexe B ont aussi un effet bénéfique sur le système immunitaire. Les vitamines B2 et

B6 aident à l'entretien du glutathion, un antioxydant important à certaines fonctions du système immunitaire. Puisque le système immunitaire joue un rôle essentiel dans la capacité du corps à entretenir la santé générale, il est recommandé de prendre ces vitamines-clés.

Avantages NSP

59 mL (2 oz. liq.). Supplément vitaminique liquide. Convient aux végétariens. Ne contient aucun sous-produit animal.

NSP a testé de nombreux produits de vitamines B liquides disponibles sur le marché. Notre recherche indique que ces produits ne contiennent pas toujours les niveaux de vitamines alléguées sur l'étiquette. Vitamine B12 Plus Liquide de NSP a été mise au point avec soin, recherchée et est garantie quant à sa pleine puissance.

Ingrédients: Ingrédients médicinaux: Chaque 1 mL fournit: 1000 mcg de vitamine B12, 0,5 mg de thiamine (B1), 0,85 mg de riboflavine (vitamine B2), 10 mg de niacine (vitamine B3); 1 mg de vitamine B6. Ingrédients non médicinaux: eau purifiée, sorbitol, glycérine végétale, arômes naturels, acide citrique, bicarbonate de sodium, acide malique, sorbate de potassium, benzoate de sodium.

Mode d'emploi: Supplément de vitamines B liquides. Prendre 1 mL une fois par jour. Garder sous la langue pendant 30 secondes avant d'avaler. On peut prendre 1 mL de plus chaque jour au besoin. Pour usage thérapeutique seulement.

Caractéristiques et Bienfaits

- On a observé que d'importantes quantités de vitamine B12 peuvent neutraliser la fatigue, augmenter l'énergie et améliorer la concentration, la mémoire et l'équilibre.
- Des études ont démontré que la vitamine B12 peut réverser les symptômes neurologiques tels que picotements aux mains et aux pieds, démarche mal assurée et faiblesse musculaire.
- Peut aider à soulager la douleur due au rhumatisme et à l'arthrite.
- A procuré le soulagement des symptômes suivants:
 - irritabilité nerveuse accrue, atteinte légère à la mémoire, incapacité à se concentrer, dépression mentale et insomnie.